
Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, d’acord amb el que disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, formulo les preguntes següents perquè, en el millor termini, el Govern presenti, 
per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives a la finalització del contracte amb les 
empreses privades de transport sanitari extern programat i no programat i de l’intern no 
programat 

Motivació 

Al BOPA núm. 6849-Any 19- 21/08/2007 fou publicat l’edicte d’adjudicació definitiva dels 
serveis de transport sanitari extern programat i no programat i de l’intern no programat a les 
empreses privades: Ambulàncies del Pirineu i SAV Ambulàncies. 

El Decret del 6-6-2007 d’aprovació del Reglament pel qual es regula el transport sanitari 
assenyala en la seva exposició de motius que “L’augment de la demanda de serveis de 
transport sanitari i la necessitat d’organitzar els serveis entre els diversos prestadors” 
aconsellaria una privatització “de forma que es garanteixi la màxima qualitat i eficàcia del servei 
de transport sanitari”. També diu que “...continua sent necessari comptar amb els recursos 
d’estructures com el DEPEIS” i segueix dient que els Bombers per la seva naturalesa “seguiran 
comptant amb mitjans de transport propis per intervenir en situacions específiques (accidents, 
catàstrofes naturals, etc)”. 

Estem en un moment delicat de contenció de la despesa en el qual sabem que cal fer esforços 
per optimitzar els recursos existents de forma eficient. És doncs un bon moment per replantejar 
el model de transport sanitari i corregir disfuncions que hagin pogut sorgir durant aquests anys. 

Partim d’una situació en la qual el sistema sanitari pateix dificultats i cal reflexionar sobre 
quines modificacions són les adequades, sense deixar de costat que hem de mantenir un 
transport sanitari de qualitat i sostenible. S’ha de decidir les accions que es poden dur a terme 
sense afectar la qualitat assistencial. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta: 

1. Quan preveu el Govern que es publicarà l’edicte per adjudicar els serveis de transport 
sanitari extern programat i no programat i de l’intern no programat? 

2. Quin serà el cost per l’empresa pública i les empreses privades de la regulació? 

3. Quin és el nombre d’ambulàncies de les quals disposa el país ? 

4. Quines missions i funcions assumeix actualment el DEPEIS en l’àmbit del transport sanitari? 

5. Quines responsabilitats desenvolupen les empreses privades en el transport sanitari? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en el termini establert reglamentàriament. 

Andorra la Vella, 16 de març del 2012 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  
Consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

 



 

 

 

 


